



實踐環境責任 PLANET

我們透過教育、行動及領導，推動青年參與減碳，並在營運中落實各項綠色措施，實踐環境責任。我們承諾將持續改良環境管理，攜手與社會各界回應氣候挑戰，建構更可持續的社區。

We engage youth in decarbonisation through education, action, and leadership, and implement green measures in our operations to fulfill our environmental responsibilities. We are committed to continuously improving our environmental management, collaborating with all sectors of society to address climate challenges, and building a more sustainable community.

青年減碳 Youth Decarbonisation

Learn to Lead, Lead to Change

帶領改變
Sustainability Leadership
培訓青年領袖，推動社會倡議，深化減碳行動。
Training youth leaders and spearheading social advocacy to deepen carbon reduction actions.

行動實踐 Sustainability in Action

深化知識，改變行為習慣，實踐個人及社區的可持續生活模式。
Deepening knowledge, transforming behaviours, and practising sustainable lifestyles at both individual and community levels.

環境教育 Foundation Education

學習基本知識，認識氣候變化與自身關係，提升環保意識。
Learning foundational knowledge, understanding the connection between climate change and oneself, and enhancing environmental awareness.

動員
Mobilised **14,000+**

青年實踐低碳生活
Youth to Adopt Low-carbon Living

累計
Achieved an **2,700+** 公噸
Carbon Reduction Equivalent

青協減碳 HKFYG Decarbonisation

直接碳排放量(範圍一)
Direct Carbon Emissions (Scope 1) **6.23 tCO₂e**

間接碳排放量(範圍二)
Indirect Carbon Emissions (Scope 2) **3,422.94 tCO₂e**

其他間接排放量(範圍三)
Other Indirect Carbon Emissions (Scope 3) **84.33 tCO₂e**

綠色獎項及約章

協會連續第三年被認證為香港綠色機構，並因其在可持續發展方面的努力而獲得多項環保獎。

Green Awards and Charters

For the third consecutive year, the Federation was certified as a Hong Kong Green Organisation and received multiple environmental awards for our sustainability efforts.



推動人才發展 PEOPLE

本會擁有超過1,000名恆常員工，致力提供以青年為本的多元服務。我們重視員工的成長與福祉，並透過建立關懷、公平及包容的工作文化，支援同工在培育青年及推動可持續發展中發揮積極角色。

The Federation employs over 1,000 regular staff dedicated to delivering diverse youth services. We prioritise our colleagues' growth and wellbeing, fostering a caring, equitable, and inclusive workplace that encourages active participation in youth development and sustainable practices.

提升員工專業 Enhancing Staff Professional Capacity

12,610 培訓小時
Training Hours

5,198 人次
Attendance

本年度主要培訓範疇 Key Training Areas This Year



培育青年人才 Nurturing Youth Talent

會員 Members
27,494 新登記會員人數
New Member Registrations

義工 Volunteers
16,953 新登記義工人數
New Volunteer Registrations
907,465 義工服務時數
Total Volunteer Service Hours

領袖 Leaders
26,490+ 青年領袖培育人次
Young Leaders Nurtured
270+ 活動數目
Number of Leadership Activities



SUSTAINABILITY REPORT

2024 -25

可持續發展報告



香港青年協會
the hongkong federation of youth groups

關於此報告
About This Report

香港青年協會首份《可持續發展報告》是一重要里程碑。本報告由內部團隊自主完成，並參照全球報告倡議組織 (GRI)、未來適應性商業框架 (FFBB) 及聯合國可持續發展目標 (SDGs) 等國際框架進行匯報。作為香港首個會內團隊編製可持續發展報告的本地青年服務機構，我們致力為業界樹立標準，創造長遠積極影響。

This inaugural sustainability report marks a significant milestone for The Hong Kong Federation of Youth Groups. As the first local youth service organisation in Hong Kong to independently produce a sustainability report entirely in-house, with reference to international standards - including the GRI Standards, the Future-Fit Business Benchmark (FFBB), and the UN Sustainable Development Goals (SDGs) - we are committed to setting a benchmark for the sector and driving lasting, positive change.

3 大核心
Core Areas

推動人才發展
PEOPLE



實踐環境責任
PLANET



邁向社會繁榮
PROSPERITY



青協服務簡介

香港青年協會 (hkfyg.org.hk | m21.hk)

香港青年協會（簡稱青協）於1960年成立，是香港最具規模的青年服務機構。隨著社會瞬息萬變，青年所面對的機遇和挑戰時有不同，而青協一直不離不棄，關愛青年並陪伴他們一同成長。本著以青年為本的精神，我們透過專業服務和多元活動，培育年青一代發揮潛能，為社會貢獻所長。至今每年使用我們服務的人次接近450萬。在社會各界支持下，我們全港設有90多個服務單位，全面支援青年的需要，並提供學習、交流和發揮創意的平台。此外，青協登記會員人數已達50萬；而為推動青年發揮互助精神、實踐公民責任的青年義工網絡，亦有超過26萬登記義工。在「青協・有您需要」的信念下，我們致力拓展12項核心服務，全面回應青年的需要，並為他們提供適切服務，包括：青年空間、M21 媒體服務、就業支援、違法防治、輔導服務、家長服務、領袖培訓、義工服務、教育服務、創意交流、文康體藝及研究出版。

HKFYG Services at a Glance

The Hong Kong Federation of Youth Groups (hkfyg.org.hk | m21.hk)

The Hong Kong Federation of Youth Groups (HKFYG) was founded in 1960 and is now the city's largest youth service organisation. For the past six and a half decades, it has been committed to serving the youth of Hong Kong by providing a variety of services, activities and programmes, which have an annual attendance of over 4.5 million. We encourage youth to reach their fullest potential, and with community support, we now have over 90 service units. We also have 12 core services, which include the Youth S.P.O.Ts, M21 Multimedia Services, Employment Services, Youth at Risk Services, Counselling Services, Parenting Services, Leadership Training, Volunteer Services, Education Services, Creativity Education and Youth Exchange, Leisure, Cultural and Sports Services, and Research and Publications. Our aim is to motivate young people to grow into responsible and dutiful citizens and we now have over 260,000 registered volunteers and over 500,000 registered members. We believe that our motto **HKFYG • Here for You** reaffirms our commitment and dedication to the young people of Hong Kong.

本會的全球可持續發展目標
Our Commitment to SDGs

3
GOOD HEALTH
AND WELL-BEING

促進青年全健發展，支援其精神、情緒及健康需要。
Promoting holistic youth wellness by supporting their mental, emotional, and physical health needs.

11
SUSTAINABLE CITIES
AND COMMUNITIES

鼓勵青年參與社會及可持續發展項目，建設包容宜居社區。
Encouraging youth participation in social and sustainability projects to help build inclusive, safe, resilient, and sustainable communities.

4
QUALITY
EDUCATION

提供各階段教育服務，促進平等優質教育，培育未來人才。
Providing educational services across different stages and promoting equitable, quality education to nurture future talent.

13
CLIMATE
ACTION

結合「環境教育」、「行動實踐」和「帶領改變」，推動綠色生活與氣候行動。
Integrating "Foundation Education", "Sustainability in Action", and "Sustainability Leadership" to promote green living and climate action.

8
DECENT WORK AND
ECONOMIC GROWTH

拓展青年職業發展機會，提升其技能與競爭力，促進就業與經濟參與。
Expanding career development opportunities for youth, enhancing their skills and competitiveness to foster employment and economic participation.

17
PARTNERSHIPS
FOR THE GOALS

與各界伙伴合作，推動資源共享與創新，凝聚社會力量以實現可持續發展目標。
Collaborating with diverse partners to foster resource sharing and innovation, mobilising collective societal efforts to achieve the SDGs.

邁向社會繁榮
PROSPERITY

我們相信青年是推動社會創新與繁榮的重要力量。透過多元合作模式及具前瞻性的項目設計，本會培育青年積極參與社區建設，並持續凝聚資源，攜手實踐可持續城市與社區的願景。

We believe that youth are a vital force for driving social innovation and prosperity. The Federation fosters their active involvement in community building through diverse collaborations and pioneering programmes, collectively realising the vision of sustainable cities and communities.

服務方向及數據
Key Service Areas and Figures



促進全健發展
Promoting Holistic Development



提升數碼技能
Enhancing Digital Skills



推動社會參與
Facilitating Youth Participation



賦予優質教育
Delivering Quality Education

71,565
處理個案數目
Cases Served

240,848
個案服務人次
Case Beneficiaries

4,900,185
活動參與人次
Programme Attendance

31,832
活動數目
Programmes Delivered

本小冊子概述了香港青年協會於2024/25年度在三大社會及環境目標方面所取得的成就。如需了解更多詳情，完整報告可於本會網站下載 hkfyg.org.hk。

This booklet outlines the achievements of The Hong Kong Federation of Youth Groups in the 2024/25 fiscal year across our three core social and environmental goals. The full report is available for download on our official website at hkfyg.org.hk for further details.



歡迎您就此報告及我們的策略提出意見。請將您的意見發送至 hq@hkfyg.org.hk。

We value your input and feedback. Please send your comments to hq@hkfyg.org.hk.

